

## **Coastlands Hotel and Resorts**

HOTEL BOOKING REQUEST FORM 飯店訂房表



□非華聯誼會

□非洲青商

請填寫完畢(含完整信用卡資料)後,以 E-mail 方式在 2018 年 4 月 30 日前傳回非洲台灣商會聯合總會秘書處協助訂房 E-mail: 23atcc@gmail.com

□非總貴賓 □非總會員

Check In 入住日期:		月	日	日 Check Out 退房日期:		月	日
Surname		First Name	Name Phone Number 手機號				
中文名	Contact E-mail 電子信箱						
Room T	ype 房間类	頁型	Room Rate per Day 房 價			訂房數	人數
Single Roo	om	單人	單人房 R1,300 (含早餐 + 免費網路)				人
Double Ro	om (1 King	Bed) 雙人	雙人大床 R1,500(含早餐 + 免費網路)				人
Twin Room	n (2 Beds)	雙人	雙人兩床 R1,500 (含早餐 + 免費網路)			問	人
Family Roo	om for 4 Ped	ople 四人	四人家庭房 R2,400 (含早餐 + 免費網路)			問	人
CREDIT CARD AUTHORISATION 信用卡扣款授權 I, the undersigned, hereby give authorization to Coastlands Hotel and Resorts to deduct the amount of Rfrom my credit card. Confirmation number: ATCC24-3 本人以所提供的信用卡資料,授權予 Coastlands Hotel and Resorts 作為訂房扣款 R。 参考號為: ATCC24-3							
☐ Diners ☐ Visa ☐ MasterCard ☐ American Express							
Credit Card	d Number	卡號			Expiry Date 有效日期		
Cardholde	r's Name 持	卡人姓名			CCV No. <b>CCV</b> 編碼		
Cardholde	r's Signature	· 持卡人簽名			Signature Date 簽名日		
Cardholder's Address 持卡人住址							
☐ IAGREE WITH THE HOTEL RESERVATIONS TERMS AND CONDITIONS – 我同意飯							

## 店訂房政策:

請勾選:

□非總理監事以上人員

Please note this is a booking request form only, and reservations are not confirmed until our Reservations Team provides a written confirmation letter. Reservation availability is subject to availability at time of processing.

此定房表並非飯店確認書. 所有的預定將視收到訂房表當日飯店住房狀態而定. 請以收到飯店回傳的"訂房確認書"為準。

This form is valid for stay at Coastlands Hotel and Resorts from 1<sup>st</sup> June 2018 until 4<sup>th</sup> June 2018. A written cancellation is required before 30<sup>th</sup> April 2018 directly to Coastlands Hotel and Resorts, otherwise that will be no refund for any late cancellations; it is also applied to no show and shortened stay.

此訂房表僅適用於2018年6月1至4日。訂房後欲取消所預訂之房間,須於4月30日前以書面通知飯店,否則應負擔全部的房費,這包含沒到和提早退房。



